
《中文与中国文化研修班》申请资料清单
Application Document Checklist For International Exchange Student  
入学前中文要求：HSK3级左右
[bookmark: _GoBack]Language Requirement: Almost HSK 3 or above
1. 《福州大学国际交流生入学申请表》，附后。请严格按护照信息使用电脑填写，本人手签。
1. “Fuzhou University International Exchange Student Application Form”attached. Please fill this form  by computer according to the passport information strictly,and personally handwritten-signed.  
2.本人护照首页复印件，有效期应覆盖交流结束后6个月。
2. Scanned copy of the passport bio-page (valid for at least 6 months after the exchange program ends).  
3.近期彩色免冠证件照片6张（申请阶段电子版即可，缺少电子版，无法完成签证申报。）。规格：二寸（3.5*5.3厘米），蓝色背景无边框，头部占照片尺寸的2/3。纸质版相片背面需注明姓名。特别注意：电子版照片尺寸不低于320*240像素，高宽比为4：3， 大小为100-500KB。邮箱地址：faoz@fzu.edu.cn
3. Six recent color hat-free ID photos (electronic versions acceptable during application; lack of electronic copies may fail to get visa processing). 
Specifications: two inches (3.5*5.3 cm), blue background without borders, with the head occupying 2/3 of the photo. Printed photos must have the name indicated on the back. Electronic photos should not be less than 320*240 pixels, with an aspect ratio of 4:3, and a size of 100-500KB. Email:faoz@fzu.edu.cn
4.派遣学校出具在学证明或交流协议，须加盖公章。另需提供境外派遣单位名称及简介、境外派遣单位联系人姓名、联系方式（电话、邮箱）、联系地址。上述信息非常重要，缺少上述信息，无法完成签证申报工作。
4.“Certificate of Enrollment” or “Exchange Agreement” issued by the dispatching school, stamped with the official seal. Additionally, please provide:  
·Name and brief introduction of the overseas dispatching organization.  
·Contact details of the dispatching organization’s liaison officer (name, phone, email, address).  
 Please Note: Missing the required information may result in visa processing delays.  
5.外国人体格检查记录，6个月内有效。
5.Foreigner Physical Examination Record (valid within 6 months) attached. 
6.无犯罪记录证明，有效期6 个月以内。
6.Certificate of No Criminal Records, issued no more than 6 months prior to the application submission date.  
7.其他论文、获奖、科研成果、技能资格证书等文件以及参加文化体育交流活动的获证证明等
7.Other papers, awards, scientific research achievements, skills qualification certificates, and certificates of participation in cultural and sports exchange activities.  
注意事项：
Notes:  
1.申请阶段提供扫描件或电子版即可，请按上述内容一次性递交完整的申请材料。材料递交后不予退回，请自行备份。入学时需携带原件备查。
1. Submit scanned or electronic copies during the application stage. Ensure all application materials are submitted at one time and organized in the order specified above. Submitted materials will not be returned; retain copies for personal records. Original documents must be presented upon enrollment for verification.  
2.申请人必须对所提交材料的真实性和完整性负责。申请材料不实、缺漏者，我校概不予受理。
2. Applicants must be responsible for the authenticity and completeness of the submitted materials. If the application materials are false or incomplete, they will not be accepted by the university. 
3.申请材料仅接受中文、英文，其他文字请提供英文翻译件。
3. Documents must be in Chinese or English. Translations into English are required for materials in other languages.







